

BROADWAY THEATER INTERNATIONAL

Donner aux jeunes le goût de la comédie musicale en anglais

L'association Broadway Theater International – BTI - est une organisation des arts du spectacle qui encourage les jeunes âgés de 11 à 19 ans à participer à la musique, au théâtre et à la danse en anglais. Elle est dirigée par Victor Benedetti, Juliana Rambaldi et Alicia O'Callaghan, professionnels américains et organisée par David Adamson de Tagora (section théâtral en anglais de l'Amicale).

Le camp de théâtre musical de BTI aura lieu du 10 au 16 juillet 2022 au centre de vacances Les Genévriers, situé dans la magnifique vallée de la Bruche à 50 minutes en voiture de Strasbourg.

Quel sera le programme ?

Une semaine intense et passionnante alternant des ateliers de chant, théâtre et danse, qui culminera par la représentation devant leurs familles et amis d'une comédie musicale dans un vrai théâtre !

Les participants doivent avoir un niveau raisonnable d'anglais. Si une expérience précédente de la scène n'est pas nécessaire, l'enthousiasme est absolument indispensable!

La semaine se clôturera par un spectacle donné par les jeunes offert aux familles et amis au Cinema Royale de Rothau, proche du centre de vacances.

Vous trouverez toutes les informations nécessaires pour l'inscription sur notre site web : www.broadwaytheaterinternational.com

Ou par mail : david@broadwaytheaterinternational.com

BROADWAY THEATER INTERNATIONAL

bringing the love of musical theater to young people

Broadway Theater International – BTI - is a performing arts organisation in music, theater and dance which offers a musical summer camp in English for young people between the ages of 11 to 19 years old. It is run by Victor Benedetti, Julianna Rambaldi and Alicia O'Callaghan, American professional singers and dancer and organised by David Adamson from Tagora – CoE theatre group.

BTI's musical theater summer camps take place from 10-16 July 2022 in Les Genévriers in the beautiful countryside of the Vallée de la Bruche—a 50-minute drive from Strasbourg.

What does it involve?

A challenging and fun week with intensive workshops in music, drama and dance, culminating in the performance of a musical show in a real theatre!

Participants should be able to communicate reasonably well in English and although previous musical experience isn't essential lots of enthusiasm is a must!

The week culminates in a performance open to family and friends at the Cinema Royale in Rothau, near where the children stay.

Check out our website at www.broadwaytheaterinternational.com

Where you can get all the information you need and sign up for a great week!

Or write to me at: david@broadwaytheaterinternational.com



BROADWAY THEATER INTERNATIONAL

Open to kids
aged 11 thru 19



10 - 16 July 2022

In the picturesque
Vosges area of Alsace



IT'S YOUR TIME TO SHINE!



Work with professional American artists to create a musical theater performance!

EXPLORE MUSIC, THEATER AND DANCE
IN A FUN AND SUPPORTIVE ATMOSPHERE!



For more information and to register :
BroadwayTheaterInternational.com

